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Geachte leden van de raad, 
 
Sinds april 2020 is in het buitengebied en kleine kernen van Vijfheerenlanden een 
glasvezelnetwerk van ongeveer 240 km aangelegd. Er zijn enkele tracés die nog moeten 
worden aangelegd, voornamelijk dijktracés. Deze tracés zijn complex en vergen maatwerk. 
In deze brief worden de huidige stand van zaken van het glasvezelnetwerk in het 
buitengebied, kleine kernen en de bedrijventerreinen beschreven. 
 
Buitengebied/kleine kernen: 

De werkzaamheden in het buitengebied zijn grotendeels gereed. Er zijn vijf tracés over die 
nog worden gerealiseerd, namelijk: de Bazeldijk in Meerkerk, de Lekdijk in Tienhoven aan 
de Lek, de Lekdijk in Sluis, de Horndijk in Leerdam en de Diefdijk in Leerdam en 
Schoonrewoerd.  

Dit zijn complexe tracés die meer tijd in beslag nemen omdat maatwerk geboden is. Dat 
vraagt van verschillende betrokken partijen uiteenlopende medewerking rondom 
instemming. Van het Waterschap vanuit waterveiligheid, vanuit de betrokken bewoners in 
de vorm van gedogen van de glasvezel in private grond en van de marktpartij vanuit 
flexibiliteit rond de tracés. 

Om ook de aanleg door Deltafiber op deze tracés tot een goed einde te brengen zijn en 
worden vanuit de gemeente gesprekken gevoerd met de betrokken partijen. Met het 
Waterschap om te komen tot een voor dat schap acceptabel tracé en de voorwaarden 
waaronder de instemming verleend kan worden. 

Met de bewoners is en wordt nog gesproken. Het belang van snel internet wordt namelijk 
niet door alle bewoners gezien. Hoewel de Telecommunicatiewet eigenaren verplicht de 
aanleg van glasvezel in hun eigendom te gedogen blijkt dat in de praktijk niet meteen 
haalbaar. Ook daarvoor zijn extra gesprekken nodig en daarbij kunnen bewoners die zich 
hebben aangemeld voor een abonnement een rol spelen. Ook die rol is en wordt besproken 
met de betreffende bewoners aan de verschillende tracés. Het is goed om te melden dat 
veel zogenaamde gedoogverklaringen zijn afgegeven, maar nog niet allemaal. Hier is een 
bemiddelende rol weggelegd voor de gemeente. 
 
En tenslotte is de marktpartij verantwoordelijk voor de realisatie van glasvezel. Die 
verantwoordelijkheid heeft zij geaccepteerd, maar zij is daarbij deels afhankelijk van de 
houding van de andere betrokken partijen. En dat beïnvloedt het proces om te komen tot de 
aanleg van glasvezel op deze tracés.  



 
 
 

 

   

  

 

 

 

Door de dijksluitingsperiode liggen de feitelijke werkzaamheden weliswaar stil, maar wordt 
de tussenliggende periode gebruikt om overeenstemming te bereiken met het waterschap 
en de eigenaren van te passeren tracés. In verband met de dijksluiting van het waterschap 
tot april, zal er pas daarna weer gestart worden met de aanleg. 

 
Bedrijventerreinen: 

Voor alle bedrijventerreinen heeft de marktpartij een vraagbundeling uitgevoerd. Dat heeft 
ertoe geleid dat de marktpartij Deltafiber die terreinen gaat voorzien van glasvezel. De 
kleine bedrijventerreinen in Nieuwland, Lexmond en Kedichem zijn al van glasvezel 
voorzien. De ligging van de tracés voor de bedrijventerreinen in Leerdam en Vianen, worden 
intussen met Deltafiber afgestemd. De start van de realisatie zal binnen enkele weken 
plaatsvinden. 

Op het bedrijventerrein in Meerkerk ligt al een glasvezelnetwerk van Case Electronics. Ook 
op het bedrijventerrein in Ameide ligt een glasvezelnetwerk van Reggefiber. Aangelegd in 
2015 mede op initiatief van de ondernemersvereniging. Dat netwerk biedt alle ondernemers 
de mogelijkheid daarop aan te sluiten. 

Deltafiber heeft gevraagd of op dit terrein hun verplichting op grond van de 
samenwerkingsovereenkomst achterwege kan blijven. Met de huidige eigenaar van het 
glasvezelnetwerk is dit besproken en die heeft de ondernemers die nog niet zijn 
aangesloten nog een keer benaderd. De conclusie is dat iedereen die een 
glasvezelverbinding wilde hebben is aangesloten en dat de overgebleven groep prima uit de 
voeten kan met de bestaande aansluitingen. Een ieder die in de toekomst aangesloten wil 
worden kan eenvoudig alsnog aansluiten. 

 

Algemeen: 

Tijdens de werkzaamheden hebben diverse bewoners alsnog aangegeven te willen 
aansluiten op het glasvezelnetwerk. Deze aansluitingen zijn sinds april 2021 in uitvoering en 
zijn eind november 2021 uitgevoerd.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Vijfheerenlanden, 
    
de secretaris, 
 
{{signer1}} 

de burgemeester, 
 
{{signer2}} 
 
 

N. (Nanette) van Ameijde-Poortman S. (Sjors) Fröhlich 
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